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Pozdrav	svima.

Nismo	 se	 vidjeli	 neko	 vrijeme.	 Budući	 da	 dijelite	 svoja	 kultivacijska	 iskustva	 na	 ovoj	 Fa

konferenciji	i	s	obzirom	da	je	širenje	Dafa	općenito	poprilično	dobro	u	sadašnjem	trenutku,	a

sve	što	radite	činite	sigurnim	koracima	za	vrijeme	Fa-ispravljanja,	nisam	planirao	pričati	o

ničemu	posebnom.	 Još	manje	 sam	 želio	 predavati	 Fa	 koji	 je	 predaleko	 od	 situacije	 u	 kojoj

smo	 sada.	 Razlog	 za	 to	 je,	 kada	 postoji	 nešto	 o	 čemu	 vam	 trebam	 pričati	 i	 pričam	 vam	 o

tome,	to	se	smatra	kao	da	vam	govorim	što	trebate	činiti.	Ovog	puta,	s	obzirom	da	vas	nisam

vidio	neko	vrijeme,	došao	sam	vas	vidjeti,	kao	prvo,	 i	mislio	sam	iskoristiti	ovu	situaciju	da

naglasim	važnost	stvari	koje	sada	radimo	i	trenutnu	situaciju	u	kojoj	se	nalazimo.	Ne	želim

reći	 puno	 o	 ostalim	 stvarima	 jer	 bi	 to	 lako	 moglo	 ometati	 naš	 razvoj	 u	 trenutnom	 Fa-

ispravljanju.

Sudeći	po	trenutnoj	situaciji,	naši	učenici	su	sposobni	shvatiti	Fa	 iz	Fa	 i	tijekom	ove	dvije	 i

nešto	 godine	 bili	 ste	 testirani,	 što	 vas	 je	 činilo	 sve	 više	 i	 više	 racionalnijim,	 bistrijim	 i

sposobnim	 da	 sve	 više	 spoznate	 Fa	 ;	 kao	Dafa	 učenici,	 vaš	 je	 osjećaj	 odgovornosti	 prema

sebi,	prema	Dafa	i	prema	svim	svjesnim	bićima	postao	sve	jasniji	i	jasniji.	Samim	time,	svi	su

Dafa	 učenici	 uspjeli	 raditi	 posao	 objašnjavanja	 istine	 sve	 bolje.	 U	 proteklim	 događajima,

primijetili	 smo	 sljedeće:	Tijekom	vremenskog	 razdoblja	poslije	 20.	 srpnja	 1999,	 skoro	 svaki

učenik	 je	osjećao	kao	da	se	čini	da	zlo	obuhvaća	sve,	kao	da	 je	posvuda.	Cijela	situacija	se

činila	kao	što	su	oni	proroci	rekli	–	zlo	je	zasjenilo	cijelo	nebo	i	prekrilo	cijelu	zemlju,	kao	da

su	se	zaista	nebesa	raspala.	Zlo	je	bilo	svugdje.	Bez	obzira	koliko	je	dobra	osoba	ili	neko	biće,

vjerojatnost	je	bila	da	je	zlo	utjecalo	na	nju.	U	to	vrijeme	čak	su	i	Dafa	učenici	razmišljali	o

tome	što	to	znači	za	njih:	Trebam	li	kultivirati	ovaj	Dafa?	Je	li	Dafa	zaista	ispravan	ili	ne?	Tko

je	taj	Li	Hongzi,	uopće?	Velik	broj	učenika	je	prošao	kroz	taj	test,	hrabro	koračajući	naprijed,

nakon	promišljanja.	Zaista	pohvalno.	Uspjeli	ste	iskoračiti	naprijed	u	tako	teškom	okruženju	i

pod	velikim	pritiskom	objasniti	ljudima	tko	su	Dafa	učenici	i	da	nas	progone,	da	svi	su	oblici

napada	koji	se	koriste	izmišljotine	i	laži	te	da	je	ovo	jedan	potpuno	zao	progon.	Tako	da	kada

su	ljudi	svijeta	saznali	istinu	o	progonu,	bili	su	šokirani.

Kako	 je	 zlo	 došlo	 zasjenjujući	 nebesa	 i	 prekrivajući	 zemlju,	 učinilo	 je	 naš	 zadatak

objašnjavanja	istine	užasno	teškim,	i	činilo	se	kako	nas	ljudi	uopće	ne	čuju.	To	je	zapravo	bila

ta	zla	drama	koja	ih	je	sprječavala.	Nakon	što	su	ljudi	čuli	 i	povjerovali	 jednostrane	laži	zla,
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što	 je	 bila	 jedina	 stvar	 koju	 su	 mogli	 čuti,	 razvili	 su	 misli	 i	 sumnje	 koje	 su	 proizašle	 iz

vjerovanja	u	te	laži;	i	to	je,	zajedno	sa	činjenicom	da	je	zlo	iskoristilo	neispravne	ljudske	misli,

učinilo	ljude	manje	sposobnim	razumjeti	nas	ispravno,	i	nisu	mogli	shvatiti	istinsku	situaciju

–	 progon.	 Međutim,	 kako	 se	 Fa-ispravljanje	 ubrzava,	 kontinuirano	 napreduje	 prema	 sve

većim	 dimenzijama,	 drugim	 riječima,	 napreduje	 prema	 više	 mikrokozmičkim	 razinama;

fundamentalni	 razlog	 za	 Fa-ispravljanje	 kozmosa	 jest	 da	 su	 neizmjerna	 bića	 na

mikrokozmičkim	razinama	postala	neispravna.	Naravno,	mnoga	od	njih	nisu	nužno	namjerno

počinili	 smetnje.	Njihovo	 samo	postojanje	 je	 postalo	 problem	kojeg	 je	 trebalo	 adresirati,	 a

njihovo	postojanje	su	stari	elementi,	neizmjerna	kozmička	tijela	koja	trebaju	biti	ispravljena,	i

neizmjerna	 bića	 koja	 trebaju	 biti	 spašena.	 To	 je	 učinjeno	 kroz	 Fa-ispravljanje	 bilo	 kroz

eliminaciju	u	Fa-ispravljanju,	bilo	kroz	zamjenu	njihovih	pozicija,	bilo	kroz	asimilaciju	tamo

gdje	jesu.	Sve	to	je	jedan	proces,	a	za	taj	proces	treba	vremena.	Pričajući	o	vremenu,	znate,

prošle	su	dvije	godine	od	20tog	srpnja.	Prije	 toga	vam	se	svaki	dan	činio	dug	kao	godina	 i

svaki	 trenutak	 je	 trajao	dugo	vremena.	Pritisak	 je	bio	ogroman.	Ali,	 svi	ste	 izdržali	pod	tim

ogromnim	 pritiskom	 i	 hrabro	 kročili	 cijelo	 vrijeme	 radeći	 razne	 stvari	 da	 bi	 razotkrili	 zli

progon.	Za	to	vrijeme,	kao	rezultat	eliminacije	sve	većeg	i	većeg	broja	zlih	bića	tijekom	Fa-

ispravljanja,	misli	svjetovnih	ljudi	su	postale	sve	manje	ograničena.	I	u	toj	situaciji,	otkrili	ste

da	kada	ponovno	objašnjavate	 istinu	o	progonu,	 ljudi	više	nisu	tako	 indiferentni	kao	prije	 i

sretni	su	kad	čuju	 istinu,	kao	da	nikad	ranije	nisu	čuli	o	progonu	Dafa	učenika.	 I	sve	više	 i

više,	 svjetovni	 ljudi	 žele	 znati	 istinu.	 Budući	 da	 Fa-ispravljanje	 neprestano	 napreduje

naprijed	i	budući	da	učenici	neprestano	šalju	ispravne	misli,	zlih	bića	ima	sve	manje.	Ustvari,

zlo	radi	te	loše	stvari	u	ovom	međuperiodu	prije	nego	Fa-ispravljanje	dođe	i	prije	nego	sve

postane	 novo.	 Sve	 zlo	 koje	 zauzima	 prostor	 i	 djeluje	 ovdje	 to	 može	 činiti	 u	 ovom

vremenskom	 periodu	 kada	 mogu	 stvarati	 kaos.	 Ne	 mogu	 zaustaviti	 Fa-ispravljanje	 niti

utjecati	na	njega,	i	nemoguće	im	je	da	stvaraju	kaos	u	novom	kozmosu.	Oni	samo	pokazuju	–

u	ovom	periodu	prije	nego	je	Fa	ispravljen	–	sve	stvari	od	starih	bića	nakon	degeneracije,	i	to

izgleda	 jako	 loše.	 Dafa	 učenici	 u	 ljudskom	 svijetu	 mogu	 osjetiti	 veliki	 pritisak	 u	 ovakvoj

okolini	–	oni	zaista	osjećaju	velik	pritisak.	Ali,	kao	što	znate,	vrijeme	je	različito	u	različitim

dimenzijama,	 pa	 ako	 pogledate	 ovu	 situaciju	 sa	 više	 perspektive	 vremenskog	 polja,	 otkrit

ćete	da	su	ove	dvije	godine	 jedan	mali	 trenutak,	koji	 traje	vrlo	kratko.	Dok	smo	usred	ove

situacije,	proživljavajući	progon,	osjećamo	da	se	dani	rastežu	kao	godine.	Ali	sada	kada	ste	to

prošli	 i	 kad	 pogledate	 unatrag,	 otkrit	 ćete	 da	 su	 te	 dvije	 godine	 bile	 trenutak	 u	 kozmosu.

Ipak,	te	dvije	godine	su	proizvele	toliko	zaista	vrhunskih	Prosvijetljenih	Bića;	kroz	ove	dvije

godine,	 toliko	 naših	 učenika	 je	 prošlo	 testove	 i	 postalo	 zrelijim;	 i	 kroz	 ove	 dvije	 godine,

uspjeli	ste	 jasno	uvidjeti	 i	otpustiti	mnogo	običnih	 ljudski	misli	kojih	niste	prije	bili	svjesni,

zajedno	sa	vezanostima	koje	niste	mogli	prepoznati.	Pod	običnim	uvjetima	ovo	bi	zaista	bilo

teško	za	postići.	Naravno,	ja	odbijam	sve	aranžmane	koja	su	oni	učinili,	i	ne	priznajem	ih.	Ali

zaista,	usred	te	zle	drame,	Dafa	učenici	su	bili	 testirani	 i	postaju	sve	više	 i	više	 izvanredni.

Kada	 pogledamo	 na	 ove	 dvije	 godine,	 nisu	 li	 one	 samo	 trenutak?	 Više	 od	 dvije	 godine	 su

prošle,	ali	taj	period	vremena	je	dozvolio	našem	Dafa	i	Dafa	učenicima	da	postave	temelje	za

sve	što	je	bezvremeno	i	vrhunsko,	zajedno	sa	vrhunskom	moćnom	vrlinom.
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Naravno,	 biti	 u	 mogućnosti	 sve	 te	 stvari	 činiti	 dobro	 je	 neodvojivo	 od	 napretka	 svakog

pojedinog	Dafa	učenika	u	neprestanoj	kultivaciji	 i	poboljšanju.	 I	 to	 je	razlog	zbog	kojeg	ste

mogli	izdržati	bez	obzira	kako	ste	bili	proganjani,	jer	ste	bili	uporni	u	kultivaciji,	dosljedni	u

učenju	Fa	 i	držali	bistru	glavu.	Kada	se	kultivatorov	um	odvoji	od	Fa,	zlo	pronađe	način	da

uđe.	Gledano	ljudskim	očima,	ljudi	i	sve	ostalo	u	ljudskom	svijetu	je	trodimenzionalno.	Ali	u

stvarnosti,	 sva	 materija	 u	 cijeloj	 dimenziji	 čovječanstva	 –	 bilo	 to	 cvijeće,	 trava,	 drveće,

ljudska	bića,	zrak	i	slično	–	sve	je	napravljeno	od	čestica	te	veličine	(molekula).	I	u	tom	sloju

čestica,	sve,	uključujući	i	ljudsko	tijelo,	je	povezano.	Kada	osoba	nema	ispravne	misli,	sve	loše

stvari	 u	 kozmosu,	 ili	 u	 Tri	 Domene,	 će	 prolaziti	 kroz	 ljudsko	 tijelo,	 i	 osoba	 tog	 neće	 biti

svjesna	 čak	 i	 kad	 ostanu	 unutra.	 Na	 taj	 su	 način	 ljudi	 manipulirani,	 drugim	 riječima,	 oni

manipuliraju	 ljude	 kada	 su	 te	 čestice	 sposobne	 da	 se	 spoje	 jedna	 s	 drugom.	 Tako	 da	 ste,

tijekom	ove	dvije	godine	progona,	uspjeli	biti	uporni	u	svojoj	kultivaciji,	postali	sve	bistriji	 i

razumniji	 i	 jasno	 prepoznali	 zlo	 koje	 se	 krije	 iza	 progona.	 Drugim	 riječima,	 učenje	 Fa	 je

neizmjerno	 važno	 za	 Dafa	 učenika,	 za	 kultivatora.	 Bez	 obzira	 koliko	 je	 komplicirana	 vaša

okolina,	bez	obzira	koliko	zaposleni	postanete,	ne	možete	zaboraviti	učiti	Fa.	Morate	učiti	Fa,

jer	 to	 je	 apsolutni,	 fundamentalni	 ključ	 za	 vaš	 napredak.	 Ne	 mogu	 se	 naći	 sa	 svakim

učenikom,	posebno	u	 trenutnoj	 situaciji	 u	Kini.	 I	 pod	 tim	okolnostima	gdje	 učenici	 nisu	u

mogućnosti	da	me	vide,	ne	mogu	pronaći	Učitelja	kada	se	pojavi	problem,	mogu	uzeti	Fa	kao

Učitelja.	 I	 da	 bih	 vam	 omogućio	 da	 se	 kultivirate	 i	 poboljšavate,	 isprepleo	 sam	 ovaj	 Fa

kompletno	 sa	 svakim	 elementom	 koji	može	 omogućiti	 osobi	 da	 se	 popravi	 i	 uzdigne	 kroz

kultivaciju.	Dok	god	učite,	svaki	problem	može	biti	riješen.	Dok	god	se	kultivirate	i	dok	god

možete	razumjeti	Fa	iz	Fa,	ne	postoji	ništa	što	ne	možete	postići.

Naravno,	govoreći	o	Fa-učenju,	bili	ste	poprilično	dosljedni.	Ali	pošto	ste	sada	vrlo	zaposleni

sa	projektima	objašnjavanja	istine	–	neki	od	vas	pišu	članke,	neki	od	vas	rade	stvari	u	formi

informativnih	medija,	 neki	 od	 vas	 dijele	 letke	 na	 ulici	 i	 postoje	 također	 ljudi	 koji	 rade	 sve

druge	vrste	poslova	koji	su	povezani	sa	objašnjavanjem	istine,	spašavajući	svjetovne	ljude	čiji

su	 umovi	 otrovani	 lažima	 –	 ponekad	 dok	 učite	 Fa	 niste	 sposobni	 umiriti	 svoj	 um.	 Ovo	 je

zaista,	zaista	ozbiljan	problem.

Svi	znate	u	kakvom	stanju	uma	mora	osoba	biti	da	vidi	Fa	principe.	Vi	to	znate	bez	da	moram

mnogo	 reći	 o	 tome.	Kada	 vaše	oči	 čitaju	 Fa,	 a	 vaš	um	nije	u	 Fa,	 razmislite	o	 tome,	 zar	ne

čitate	 uzalud?	 Za	 koga	 čitate?	 Ako	 tvoja	 glavna	 svijest	 ne	 uči	 Fa,	 razmislite,	 nisam	 li	 vam

rekao	da	osigurate	da	vi	sami	zaista	dobijete	gong?	Kada	vaš	um	nije	u	Fa	kada	učite	Fa,	za

koga	onda	učite?	Ovo	nisam	rekao	da	vas	kritiziram	–	samo	vam	govorim	da	je	ovo	kritično

pitanje.	Bez	obzira	koliko	zaposleni	postanete,	kada	učite	Fa,	morate	ostaviti	sve	ostale	misli

po	strani	–	nemojte	uopće	misliti	o	ostalim	stvarima,	samo	učite	Fa.	Možda	će	dok	učite	Fa,

problemi	o	kojima	ste	razmišljati	biti	razriješeni,	pošto	 iza	svake	riječi	stoje	Buddhe,	Taoi	 i

Bogovi.	 Kako	 da	 oni	 ne	 znaju	 točno	 što	 želite	 razriješiti	 i	 oko	 čega	 se	 opterećujete	 u	 to

vrijeme?	I	onda,	kako	da	vam	to	ne	kažu?	Ali	postoji	jedna	stvar:	morate	postići	stanje	učenja

Fa	 bez	 očekivanja	 i	 namjere.	 Ovo	 razumijete	 već	 dugo	 vremena	 –	 ne	možete	 čitati	 Fa	 sa
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očekivanjem	da	riješite	neki	problem.	Samo	čitajte	smireno	i	učinak	će	sigurno	biti	izuzetan.

Tako	da	kad	učite	Fa,	nemojte	samo	odrađivati	čitanje.	Morate	smiriti	svoj	um	kada	ga	čitate

i	zaista	ga	učiti.	Nemojte	dopustiti	svom	umu	da	vam	pobjegne.	Kada	vaš	um	odluta,	učite

uzaludno.	 Ako	 pogledamo	 iz	 drugog	 kuta,	 kada	 učite	 Fa,	 a	 vaš	 um	 nije	 u	 Fa	 to	 nije	 samo

problem	odrađivanja	čitanja,	već	ta	osoba	koja	uči	Fa	ne	pokazuje	poštovanje	prema	Fa.	Kako

će	vam	se	Fa	onda	otkriti?	Iz	tog	kuta,	mislim	da	trebate	smiriti	svoj	um	da	bi	učili	Fa	i	biti

koncentrirani	na	učenje	Fa	čak	i	kada	ste	zaposleni.

Sada	 ću	 pričati	 o	 još	 jednoj	 situaciji.	 Kao	 što	 znate,	 eliminiramo	 zlo	 u	 zadana	 vremena,

odnosno	 šaljemo	 ispravne	misli.	 U	 prošlosti	 se	 to	 nije	 zvalo	 'slanje	 ispravnih	misli',	 već	 je

nazivano	 'božanske	moći'	 –	 korištenje	 božanskih	moći,	 božanskih	moći	 Buddha	 Fa.	Obični

ljudi	su	to	zvali	'nadnaravne	moći'.	Pa	zašto	onda	ja	to	zovem	slanjem	ispravnih	misli?	Budući

da	kultivirate	Dafa,	sve	treba	biti	vrhunsko	i	čisto.	Nijedna	od	stvari	koje	radimo	nisu	samo	za

vašu	osobnu	kultivaciju.	Moramo	također	uzeti	u	obzir	Fa,	i	moramo	uzeti	u	obzir	formu	bića

budućnosti.	Zato	 jer	postavljate	 temelje	za	njih,	put	kojim	kročimo	mora	biti	 ispravan.	Što

god	 radili	 danas,	 ljudi	 budućnosti	 će	 reći:	 'tako	 su	 to	 Dafa	 učenici	 radili	 prije',	 tako	 da

možemo	vidjeti	da	su	mnoge	stvari	vrlo	velike.	Zato	moramo	biti	čisti	dok	šaljemo	ispravne

misli.	 Trenutno,	 bilo	 da	 je	 to	 na	 mikrokozmičkoj	 razini	 ljudskog	 društva	 ili	 u	 raznim

dimenzijama,	Fa-ispravljanje	obuhvaća	cijeli	kozmos,	ne	 izostavljajući	ništa	–	to	se	također

obavlja	ispod	površine	ljudskog	društva.

U	 ljudskom	društvu	danas	postoji	mnogo	 loših	pojava,	 loših	 ljudi	 i	 lošeg	ponašanja	 koje	 je

potpuno	 odvojeno	 od	 onoga	 što	 je	 ljudsko,	 čak	 do	 te	 mjere	 da	 ljudi	 ne	 samo	 da	 imaju

iskrivljena	mišljenja	 već	 i	 ogromnu	 demonsku	 prirodu.	 I	 što	možemo	 učiniti	 u	 pogledu	 te

situacije?	 Reći	 ću	 vam:	 ništa.	 Zašto?	 Veličanstvenost	 Dafa	 učenika	 je	 povezana	 sa	 Fa-

ispravljanjem	kozmosa	i	vaša	najveća	misija	je	čuvati	Fa.	Pustite	one	koje	ne	štete	Fa	na	miru.

Ako	 netko	 nanosi	 štetu	 za	 Dafa,	 trebate	 im	 objasniti	 istinu,	 obuzdati	 zlo,	 eliminirati	 zlo	 i

spasiti	 ljude.	 Drugim	 riječima,	 trenutno	 ne	 činimo	 ništa	 o	 mnogim	 lošim	 pojavama	 u

današnjem	ljudskom	društvu,	jer	te	stvari	će	biti	razrješene	kada	Fa	ispravi	ljudsko	društvo.	I

stvari	koje	trebaju	biti	učinjene	kada	Fa	ispravi	ljudsko	društvo	nemaju	nikakve	veze	sa	Dafa

učenicima	 jer	 vi	 ćete	 dostići	 Ispunjenje.	 Veličanstvenost	 Dafa	 učenika	 je	 povezana	 sa	 Fa-

ispravljanjem,	 i	 drugačije	 je	 od	 formi	 osobne	 kultivacije	 kakvo	 je	 čovječanstvo	 imalo	 u

prošlosti	–	ono	definitivno	nije	isto.	Drugim	riječima,	naše	slanje	ispravnih	misli	je	da	uništi

zlo	koje	progoni	i	ometa	Dafu,	koje	progoni	Dafa	učenike	i	da	uništi	sve	faktore	koji	progone

Fa.	Kontinuirano	slanje	ispravnih	misli	Dafa	učenika	je	zaista	imalo	ogroman	učinak.	Tijekom

ovog	vremenskog	perioda	kada	ogromna,	neizmjerno	snažna	energija	Fa-ispravljanja	još	nije

stigla	u	ljudsko	društvo,	to	jest,	tijekom	ovog	vremena	prije	nego	Fa-ispravljanje	stigne	ovdje,

Dafa	učenici	su	zaista	eliminirali	mnoge	loše	stvari	šaljući	ispravne	misli.	I	sve	te	loše	stvari

su	ono	što	 je	štetilo	Fa	 i	progonilo	Dafa	učenike.	Količina	eliminiranih	 faktora	 je	ogromna.

Možda	se	možete	sjetiti	da	je	prije	bilo	drugačije	kada	su	naši	učenici	slali	ispravne	misli	na

početku.	Prije,	kada	god	bi	ste	podigli	uspravan	dlan	 ispred	prsa,	zla	bića	bi	se	postrojila	u
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formaciju	kao	da	idu	u	bitku	i	dolazili	bi	u	hordama.	Kasnije,	kada	su	naši	učenici	neprekidno

slali	 ispravne	 misli	 koje	 su	 eliminirale	 ta	 zla	 bića	 koja	 su	 štetila	 Dafa	 i	 zla	 bića	 koja	 su

manipulirala	ljudima,	veliki	broj	njih	je	eliminiran	i	mali	broj	je	još	ostao.	To	nije	nemilosrdno.

Kako	bi	mogli	pustiti	da	Fa	cjelokupnog	kozmosa	i	Dafa	učenici	budu	progonjeni	od	strane

tih	zlih	bića?	Zato	 sam	podučavao	Fa	 'Preko	Granica	 Izdržljivosti'.	 Sada,	kada	krenete	 slati

ispravne	misli,	kad	god	podignete	uspravan	dlan	ispred	prsa,	zla	bića	odmah	počnu	bježati.

Gong	koji	šaljete	čak	mora	tražiti	ta	zla	bića,	traži	ih	posvuda	iznad	i	ispod,	i	eliminira	ih	gdje

god	ih	nađe.	Sada	se	zlo	više	ne	usuđuje	pojaviti	i	više	nema	sposobnost	organizirati	zla	bića

za	organizirani	masovni	napad	na	Dafa	učenike.	Sada	su	Dafa	učenici	ti	koji	imaju	prednost;

kada	šalju	ispravne	misli	eliminiraju	ih	posvuda,	dok	svi	ne	budu	eliminirani.

Reći	 ću	 vam,	 svi	 koji	 su	 još	ostali	 i	mogu	proganjati	Dafa	 i	Dafa	učenike	 su	 tu	 zbog	 samih

učenika.	Učenici	koji	se	još	nisu	ozbiljno	primili	slanja	ispravnih	misli:	zlo	u	dimenzijama	koje

ste	vi	trebali	preuzeti	i	za	koje	ste	vi	odgovorni	još	nije	eliminirano.	To	je	uzrok.	Zato	morate

ozbiljno	 shvatiti	 slanje	 ispravnih	 misli.	 Bez	 obzira	 smatrate	 li	 da	 imate	 ili	 nemate	 tu

sposobnost,	 trebate	 to	 činiti.	 Ono	 što	 eliminirate	 iz	 vlastitog	 uma	 je	 ono	 što	 ima	 učinak

diljem	 vašeg	 tijela;	 i	 istovremeno,	 morate	 eliminirati	 vanjske	 elemente	 koji	 su	 direktno

povezani	sa	dimenzijama	u	kojima	se	nalazite.	Ako	ih	ne	eliminirate,	tada	ne	samo	da	vas	oni

progone	 i	 ograničavaju,	 već	 progone	 i	 ostale	 učenike,	 druge	Dafa	 učenike.	 Kao	 što	 znate,

progon	koji	Dafa	učenici	u	Kini	proživljavaju	je	poprilično	ozbiljan,	tako	da	svaki	učenik	mora

zaista	 shvatiti	 koja	 je	 njegova	 odgovornost,	 i	 kada	 šalje	 ispravne	 misli	 mora	 zaista	 biti	 u

stanju	 umiriti	 svoj	 um	 i	 stvoriti	 učinak	 slanja	 ispravnih	misli.	 Tako	 da	 je	 ovo	 nešto	 zaista

ključno,	zaista	važno.	Kada	bi	svaki	učenik	bio	sposoban	to	učiniti,	mogu	vam	reći,	u	roku	od

pet	minuta	zajedničkog	slanja	ispravnih	misli,	zlo	unutar	Tri	Domene	ne	bi	više	postojalo	–

toliko	je	slanje	ispravnih	misli	važno.	Već	dugo	vremena	šaljete	ispravne	misli	i	broj	zlih	bića

koja	 su	 eliminirana	 je	 zaista	 velik.	 Iz	 druge	 perspektive,	 pošto	 je	 pitanje	 koliko	 dobro	 se

kultivirao,	koliko	 je	shvatio,	koliko	 je	porastao	u	razumijevanju	 i	koliko	dobro	djeluje	u	Fa-

ispravljanju	izravno	povezano	sa	osobnom	kultivacijom	svakog	pojedinog	učenika	i	razine	do

koje	 se	uzdigao,	Učitelj	 ne	može	 zahtijevati	 previše	od	 vas.	 Samo	 vam	govorim	o	 važnosti

toga.	Koliko	visoko	se	osoba	želi	kultivirati	i	do	koje	razine	želi	stići	je	njegov	osobni	odabir.

Učitelj	vam	samo	može	reći	o	važnosti	slanja	ispravnih	misli.

Postoji	 još	 jedno	 pitanje.	 Od	 20.srpnja	 1999,	 kada	 je	 započeo	 progon,	 uspjeli	 smo	 pomoći

ljudima	diljem	svijeta	da	jasno	vide	što	je	Falun	Gong.	Svi	oni	znaju	da	smo	dobri.	Bilo	da	se

radi	o	vladama,	raznim	zemljama	 ili	njihovim	ljudima,	uključujući	 i	zemlje	koje	 imaju	dobre

odnose	sa	Kineskom	vladom,	svi	oni	dobro	znaju	tko	smo	mi	i	što	je	zlo	koje	progoni	Dafa.

Drugim	riječima,	naša	sposobnost	da	to	učinimo	je	neodvojiva	od	zajedničkog	truda	svakog

učenika.	To	jest,	dok	ste	objašnjavali	 istinu,	zaista	ste	bili	odgovorni	prema	Dafa	i	sposobni

usmjeriti	vaše	ispravne	misli	pod	pritiskom.	Svaki	Dafa	učenik	ima	posao	i	obitelj,	pa	tako,	s

obzirom	da	imate	malo	vremena	za	sve	stvari,	veličanstveno	je	da	ste	uspjeli	Dafa	staviti	na

prioritetno	mjesto	u	svojem	ponašanju.	Situacija	je	drugačija	sada,	zahvaljujući	zajedničkom
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djelovanju	Dafa	učenika.	Zlo	je	izolirano,	i	čak	i	unutar	Kine	postepeno	se	formira	trend;	ljudi

se	počinju	buditi.	Kao	što	znate,	na	početku,	odmah	nakon	20.	srpnja	1999,	progon	u	Kini	je

bio	užasan,	 i	nitko	se	nije	usudio	reći	ni	 jednu	pozitivnu	riječ	o	nama.	Ali	sada	Falun	Gong

učenici	 se	usuđuju	 ići	direktno	do	 ljudi	 koji	 su	odgovorni	 za	progon.	 'Vi	nas	progonite,	pa

smo	 vam	došli	 objasniti	 istinu.'	Dafa	 učenici	 su	 zaista	 ispravili	 Fa	na	 velikom	području,	 na

mnogim	razinama.	Drugim	riječima,	cijela	situacija	se	mijenja,	 i	 ljudi	saznaju	 istinu	o	ovom

zlom	 progonu.	 Tako	 da	 je	 objašnjavanje	 istine	 vrlo	 važno	 i	 svaki	 učenik	 mora	 to	 shvatiti

ozbiljno.	Reći	ću	vam	ovo:	uz	vašu	osobnu	kultivaciju,	trenutno	je	najbitnija	stvar	objašnjavati

istinu,	jer	to	je	izravno	spašavanje	živih	bića,	izravno	spašavanje	ljudi	budućnosti	i	isto	tako

pokazuje	 veličanstvenost	 Dafa	 i	 Dafa	 učenika	 –	 u	 ovoj	 teškoj	 okolini	 vi	 i	 dalje	 uspijevate

spašavati	svjesna	bića.

Teško	je	spasiti	današnje	ljude.	Ponekad	kažem	u	šali;	kad	im	kažete	da	je	Dafa	dobar,	nakon

što	 pričate	 s	 njima	 neko	 vrijeme,	 oni	 kažu:	 'Da,	Dafa	 je	 dobar,	 znam.	 Ali	 X	 Partija	mi	 daje

novac,	pa	nisam	ni	protiv	KPK.'	Ovo	je	uzrokovano	zlom	propagandom	Dafa	progona,	i	to	je

sredstvo	kojim	su	se	često	koristili	da	zavaraju	svjetovne	ljude.	Mi	nikad	nismo	rekli	da	smo

protiv	KPK.	To	 je	onaj	zli	predsjednik	KPK	u	 ljudskom	svijetu	koji	širi	 ideju	da	Partija	treba

'pobijediti	 Falun	Gong'.	On	 zavarava	 ljude.	Mi	 se	 ne	miješamo	u	politiku.	Drugim	 riječima,

kada	 objašnjavamo	 istinu	 da	 ih	 spasimo,	 moramo	 se	 prilagoditi	 načinu	 razmišljanja	 koje

moderni	 ljudi	 imaju.	 To	 je	 zato	 jer	 domet	 do	 kojeg	 današnji	 ljudi	 vjeruju	 u	 Bogove	 je	 vrlo

ograničen,	minimalna	 razina	moralnosti	 koja	 im	 je	prihvatljiva	 je	 također	 vrlo	niska	 i	 čak	 i

kada	 znaju	 savršeno	 jasno	 da	 je	 nešto	 loše,	 oni	 to	 i	 dalje	 čine.	 Naravno,	 unatoč	 tome,	mi

ćemo	spasiti	koliko	god	možemo,	i	dat	ćemo	sve	od	sebe	da	objasnimo	istinu.	Razlog	tome	je,

u	budućnosti	još	uvijek	mora	postojati	Fa	na	ovoj	ljudskoj	razini,	i	također	treba	biti	bića	na

ovoj	razini	–	ne	može	sve	završiti	ovdje.	Usporedno	s	time,	pošto	se	Dafa	širi	u	ovom	svijetu,

budućnost	 čovječanstva	 treba	 biti	 blagoslovljena.	 Grijesi	 tih	 otrovanih	 ljudi	 u	 Kini	 koji	 su

progonili	Dafa	su	posljedica	utjecaja	zlih	sila,	i	to	je	ono	što	je	učinilo	da	ljudi	čine	ogroman

grijeh	 –	 pogotovo	 Kinezi;	 učinilo	 ih	 je	 da	 se	 izravno	 protive	 Zakonu	 kozmosa,	 Fa	 koji	 je

stvorio	 sav	 život.	 Tako	 da	 tim	 ljudima	 prijeti	 eliminacija	 –	 oni	 su	 u	 najvećoj	 opasnosti.	 Za

sada,	dok	god	su	loše	misli	u	njihovim	glavama	prema	Dafi	eliminirane,	to	je	u	redu.	Ako	nisi

protiv	KPK,	to	je	u	redu,	ako	nisi	protiv	tog	i	tog,	to	je	u	redu,	ali	reći	ću	vam	ovo:	nemojte

biti	protiv	Dafa.	Zašto?	Reći	ću	vam	stvarnu	situaciju...	To	je	razlog	zašto	neki	ljudi	koji	se	ne

protive	Dafa,	ali	nisu	dobri	ljudi,	vrlo	moguće	neće	biti	iskorijenjeni	odmah,	barem	u	finalnoj

eliminacija	 progona	 Dafa.	 I	 ako	 nisu	 iskorijenjeni,	 još	 uvijek	 postoji	 prilika	 za	 njih.	 To	 će

ovisiti	 o	 njima	 kasnije	 –	 ovisit	 će	 o	 tome	 kakvi	 će	 biti	 kada	 Fa	 započne	 ispravljati	 ljudski

svijet.	Kroz	napore	Dafa	učenika	da	objasne	 istinu,	mnogi	 ljudi	 su	zaista	 shvatili	 situaciju	 i

imaju	mnogo	 ispravnih	misli.	Mislim	da,	za	 te	 ljude	nije	obična	stvar	vidjeti	što	Dafa	zaista

jest	–	mogli	bi	čak	reći	neke	ispravne	stvari	o	Dafa,	i	onda	će	ustvari	postaviti	izvrsne	temelje

za	njihova	bića	u	budućnosti.

U	prošlosti,	ljudi	su	govorili	o	'spasenju	svih	živih	bića'.	Znate,	bilo	to	u	vrijeme	Shakyamunija
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ili	 Isusa,	čak	i	u	slučaju	Lao	Zi-a	i	drugih	Bogova	koji	su	došli	spašavati	 ljudi,	 'spasenje	svih

živih	bića'	o	kojem	su	oni	pričali	je	različito	od	onoga	što	vi	radite.	U	ta	vremena,	najviše	biće

u	 svijetu	 je	 bio	 čovjek	 –	 obični	 čovjek	 ovog	 svijeta.	 Istinski	 ljudi	 su	 produkt	 Tri	Domene	 i

napravljeni	 su	 iz	 materije	 Tri	 Domene.	 Ta	 bića	 su	 vrlo	 različita	 od	 Bogova	 i	 teško	 im	 je

shvatiti	viša	bića.	Tako	da	se	čak	i	boje	Bogova	i	vrlo	ih	je	teško	spasiti.	To	je	razlog	zašto	je

Shakyamuni	podučavao	Fa	Arhata	i	zašto	je	samo	mogao	spasiti	ljude	do	statusa	dostignuća

Arhata.	 Istina	 je	 da	 se	 ljudi	 nisu	mogli	 kultivirati	 vrlo	 visoko.	 Ali	 danas,	 tko	 su	 živa	 bića	 s

kojima	se	susreću	Dafa	praktikanti?	Ovo	je	razlog	zbog	koje	sam	rekao	da	su	Dafa	praktikanti

veličanstveni;	 bili	 ste	 toliko	 blagoslovljeni	 da	 dođete	 u	 ovom	 veličanstvenom	 vremenskom

periodu,	a	ono	što	vam	je	predano	je	također	veličanstveno.	Ovo	je	zbog	toga	jer	devedeset

posto	čovječanstva	su	oni	koji	su	došli	sa	visokih	razina.	Drugim	riječima,	ono	što	je	unutar

ljudske	kože	nije	više	čovjek	iz	prošlosti	–	ljudsko	obličje	sada	sadrži	biće	koje	dolazi	sa	jako

visokih	 razina.	 I	 to	 nije	 ograničeno	 samo	 na	 ljude.	Ovo	 Fa-ispravljanje	 je	 aranžirano	 još	 u

vremenu	prošle	 Zemlje,	 i	 jedanput	 je	 već	 napravljen	 pokusni	 test.	Drugim	 riječima,	 ovo	 je

sustavno	uređeno	još	od	tih	pradavnih	vremena.	Onda,	razmislite:	može	li	ljudsko	društvo,	i

sve	ono	što	vidimo	postojati	slučajno?	Čak	 i	svaki	pokret	Dafa	učenika,	svaka	radnja,	svaka

riječ,	čak	i	pitanja	koja	se	pitate,	ništa	nije	tako	jednostavno.	U	budućnosti	ćete	vidjeti	da	je

sve	bilo	pažljivo	uređeno.	Ali	nisam	ja	taj	koji	je	to	uredio,	to	su	bile	stare	sile.	Ustvari,	oni	se

ne	bi	usudili,	niti	žele	upropastiti	sve	ovo.	Razlog	je,	ako	bi	to	uništili	i	oni	bi	bili	uništeni	–

ako	bi	ovo	Fa-ispravljanje	bilo	uništeno,	sve	bi	bilo	potpuno	uništeno.	Oni	samo	žele	da	se

radi	na	njihov	način,	no	to	nije	prihvatljivo	jer	ne	bi	zadovoljavalo	standard.	Kako	bi	bića	koja

bi	 trebala	 biti	 uništena	mogla	 kontrolirati	 budućnost?	 Kako	 oni	mogu	 odlučivati	 kakva	 će

budućnost	 biti?	 Oni	 samo	 pokušavaju	 stvoriti	 kaotično	 stanje	 prije	 nego	 Fa-ispravljanje

stigne,	 i	 to	 je	 sve.	Oni	 se	 smatraju	Bogovima,	pa	ne	progone	 ljude	 izravno	nego	koriste	 ta

bića	sa	nižih	razina	da	utječu	na	ljude.	Tako	je	to	povezano.

Ono	na	što	sam	mislio,	kada	sam	upravo	rekao	da	su	Dafa	učenici	veličanstveni,	jest	ako	su

ljudi	došli	sa	vrlo	visokih	razina,	razmislite	o	tome,	radite	li	na	običnom	spašavanju	ljudi?	Ne,

ne	radite.	Kraljevi	i	Lordovi	različitih	univerzuma,	čak	i	bića	koja	su	neizmjerna,	ili	čak	sa	još

viših	razina,	su	došli	i	inkarnirali	se	kao	ljudi.	Ali	čim	su	se	inkarnirali	kao	ljudi	ovdje,	više	ne

znaju	ništa	 i	 isti	 su	kao	obični	 ljudi.	Naravno,	glavna	 stvar	koja	karakterizira	današnja	bića

jest	da	su	puno	izdržljiviji	nego	ljudi	prošlosti.	Takvi	ljudi	su	lako	umirali	kada	bi	se	ozlijedili,

no	današnji	ljudi	su	čvrsti;	drugim	riječima,	njihova	bića	su	drugačija	danas.	No	ipak,	kada	su

ušli	 u	 ovaj	 labirint	 iluzije,	 ne	 znaju	 ništa.	Usred	bombardiranja	 zlom	propagandom,	 oni	 su

proganjani,	a	neki	od	njih	su	čak	postali	srž	progona,	oni	progone	Dafa	i	Dafa	učenike.	Ali	bez

obzira	tko	su,	 i	bez	obzira	što	su,	koji	god	grijeh	je	počinjen,	 ipak	je	grijeh.	Jednom	kada	si

progonio	Dafa,	od	kuda	si	došao	ne	znači	ništa.	No,	s	druge	strane,	milost	i	suosjećanje	Dafa

učenika	može	 dati	 tim	 bićima	 najveću	 šansu	 da	 se	 spasu.	 Zato,	 spašavate	 li	 samo	 obično

ljudsko	 biće?	 Ako	 je	 onaj	 koga	 ste	 spasili	 jedan	 Lord	 ili	 Kralj,	 razmislite	 kakva	 je	 to

veličanstvena	vrlina.	Ako	ste	stvarno	spasili	mnogo	ljudi,	razmislite	kakva	je	to	veličanstvena

vrlina.	Recimo	da	obični,	svakodnevni	čovjek	koji	nije	Dafa	učenik	kaže	drugoj	svakodnevnoj
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osobi,	„Nemoj	progoniti	Falun	Gong,“	i	kaže	mu	na	koje	sve	načine	je	Falun	Gong	dobar,	i	od

tog	trenutka	ta	druga	osoba	zaista	prestane	progoniti	Falun	Gong;	nakon	što	otplati	to	što	je

učinio,	 vrlo	 je	moguće	da	će	ući	u	budućnost,	 i	moguće	 je	da	će	dobiti	 Fa	kada	Fa	 ispravi

ljudski	 svijet;	a	pošto	 je	njegovo	biće	došlo	sa	visokih	razina	biti	će	sposoban	kultivirati	 se

brzo,	pa	pošto	je	njegovo	Ispunjenje	izravno	povezano	sa	tom	običnom	osobom	koja	mu	je

rekla	istinu	tada,	čak	će	i	ta	obična,	normalna	osoba,	ja	mislim,	dostići	Ispunjenje.	Razumijete

osnovnu	ideju,	zar	ne?	Znači	nije	li	to	još	i	uvećano	za	naše	Dafa	učenike	koji	spašavaju	ljude

na	širokim	razinama	dok	objašnjavaju	istinu?	Zato	je	to	toliko	veličanstveno.	Nitko	ne	zna	tko

je	 iza	 te	 ljudske	 kože	 običnog	 čovjeka.	 Tako	 da	 trebate	 uzeti	 te	 stvari	 ozbiljno,	 i	 činiti	 te

stvari	dobro.	Objašnjavanje	 istine	 je	ono	 što	 trebamo	činiti	 u	ovom	periodu.	Učinite	 to	na

velikoj	 razini,	 učinite	 to	 sa	 svom	mudrošću	koju	posjedujete	 i	 dok	god	nešto	može	 spasiti

ljude,	 idite	 i	učinite	to.	Nema	veze	 je	 li	to	razotkrivanje	zla,	 ili	ako	koristite	razne	pristupe,

bili	 oni	 direktni,	 indirektni	 ili	 iz	 raznih	 kutova	 –	 dok	 god	 možete	 ljudima	 razotkriti	 ovaj

progon,	spašavate	ih	i	vi	ste	veličanstveni.

Mislim	da	su	te	tri	stvari	sve	o	čemu	ću	pričati.	Jedna	je	učenje	Fa,	druga	je	slanje	ispravnih

misli,	a	treća	je	kako	je	objašnjavanje	istine	neizmjerno	važno.	Ustvari,	već	ste	prošli	kroz	to	i

učinili	sve	od	ovih	veličanstvenih	stvari,	 i	već	ste	postavili	temelje	za	ovaj	tip	veličanstvene

vrline.	Ali	trebali	bi	raditi	stvari	još	bolje,	i	trebali	bi	nastaviti	dok	god	zlo	nije	u	potpunosti

dezintegrirano.	Kada	uspijete	da	svi	ljudi	svijeta,	i	svi	ljudi	u	Kini	vide	tu	zlu	dramu	kao	ono

što	 zaista	 jest,	 može	 li	 zlo	 više	 imati	 učinka?	 Raspast	 će	 se.	 Mi	 nismo	 zainteresirani	 za

političku	moć,	i	ne	želimo	smijeniti	vašu	KPK.	To	će	zli	vođa	KPK	učiniti	sam	dok	koristi	KPK

za	 ovaj	 progon.	Gledajući	 unatrag,	 nije	 li	 to	 istina?	Nismo	mi	 koji	 smo	napali	 KPK,	 ona	 se

sama	urušila.	On	koristi	KPK,	koristi	zemlju	i	koristi	vladu	da	progoni	Falun	Gong.	Bogovi	to

ne	 dozvoljavaju.	 On	 kaže	 da	 partija	 treba	 pobijediti	 Falun	 Gong.	 Ali	 kako	 bi	 Bogovi	 to

dopustili?	Kako	KPK	može	pobijediti	Zakon	kozmosa?	Ako	se	boriš	protiv	kozmičkog	Zakona,

ti	ćeš	pasti.	Tako	to	djeluje,	zar	ne?	Samo	što	još	trenutno	stare	zle	sile	misle	da	Dafa	učenici

nisu	još	potpuno	testirani,	da	nisu	još	potpuno	sazrjeli,	i	da	još	trebaju	sazrijeti,	pa	misle	da

moraju	 još	uvijek	održavati	 to	 zlo.	Naravno,	 stare	zle	 sile	 to	žele	činiti,	 ali	 ja	ne	priznajem

njihove	stvari	niti	malo.	To	je	samo	još	prije	nego	moje	Fa-ispravljanje	stigne	da	mogu	raditi

to	što	žele.	Kada	bi	bilo	drugačije,	kada	Fa	ispravi	ljudski	svijet	bio	bi	mir	–	ne	bi	bilo	ove	zle

drame,	svi	ljudi	bi	učili	Fa,	moral	čovječanstva	bi	rastao	i	kada	bi	sila	Fa-ispravljanja	došla	još

uvijek	bi	bilo	mirno.

To	 je	 sve	 što	 ću	 reći.	 Mora	 da	 imate	 mnogo	 pitanja.	 Mislim	 da	 ćete	 kroz	 učenje	 Fa	 biti

sposobni	sve	razriješiti.	Mnoga	specifična	pitanja	i	problemi	mogu	biti	riješeni	dok	god	učite

Fa.	Uz	 to,	morate	obratiti	pozornost	na	 još	 jednu	stvar:	 vi	 ste	Dafa	učenici,	 tako	da	uvijek

morate	gledati	unutar	sebe	kada	naiđete	na	probleme	–	garantirano	je	da	su	mnogi	problemi

vaši	problemi,	htjeli	vi	gledati	u	sebe	ili	ne,	željeli	vi	misliti	o	njima	ili	ne.	U	budućnosti,	kada

vidite	 istinu,	 shvatit	 ćete	 da	 je	 sve	 imalo	 razlog.	 Dafa	 učenici	 često	 imaju	 neke	 razmirice

među	 sobom	 oko	 stvari	 koje	 se	 tiču	 širenja	 Fa	 (hong-fa)	 i	 ispravljanja	 Fa.	Mislim	 da	 je	 to
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normalno.	Ali,	ako	se	neprestano	svađate,	ne	popuštajući,	tu	leži	problem.	Zašto	je	to	tako?

Jer	 je	 sigurno	da	niste	 pogledali	 u	 sebe.	 Imati	 različita	 gledišta	 je	 normalno,	 ali	 svađati	 se

konstantno	i	ne	popuštajući,	i	samim	time	utječući	na	posao	za	Dafa,	nije	normalno.	Ako	ne

vjerujete,	razmislite	i	pogledajte.	Svaka	osoba	koja	je	na	čelu	treba	posebno	posvetiti	pažnju

na	 učenje	 Fa.	 Bez	 obzira	 koliko	 veliki	 i	 koliko	 veličanstveni	 zadatak	 ta	 osoba	 preuzme	 na

sebe,	 ne	 smije	 zaboraviti	 kultivirati	 sebe.	 Bez	 obzira	 koliko	 posla	 radite,	 trebate	 biti	 Dafa

učenik	koji	radi	Dafa	posao,	a	ne	obična	osoba	koja	radi	Dafa	posao.	Tako	da	morate	učiti	Fa.

Osoba	na	čelu	je	u	stvarnosti	isto	tako	obični	Dafa	učenik.	Svaka	osoba,	bez	obzira	što	radi,

treba	vidjeti	sebe	kao	jednog	od	Dafa	učenika	–	trebate	gledati	na	sebe	kao	jednog	od	Dafa

učenika.	Dafa	ima	samo	jednog	Učitelja,	mene,	i	Dafa	sama	nema	nikoga	na	vodećoj	poziciji.

Vi	ste	samo	ljudi	na	čelu	usred	forme	Fa-ispravljanja	i	forme	protivljenja	progonu.	Dafa	nema

vođe	ili	ljude	na	čelu.	Svi	su	kultivacijski	učenici.	Budite	sigurni	da	to	držite	na	umu.

To	je	sve	što	ću	reći.	Oduzeo	sam	nešto	vašeg	vremena.

Li	Hongzhi	

29.12.2001.

prijevod	na	hrvatski,	18.04.2017
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